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Proces – verbal 
încheiat azi 22.04.2021  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali. In sala de sedinte se afla si d-ul 
Matei Florin- consilier superior .  
 D-ul secretar general Nicolaita Viorel da citire procesului verbal al sedintei anterioare.  
 D-ul Perieteanu Gheorghe –  in procesul-verbal al sedintei anterioare s-a discutat in 
deschiderea sedintei despre moluz insa nu facea obiectul sedintei . 
 D-na primar – d-ul Veisa Alexe a intrebat cat de mari sunt gropile unde se duce moluz, 
material, sunt cat vezi cu ochii . 

Supus la vot procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  
D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste ordinea de zi : 

            1.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli pentru anul  
2021  

   - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 
         -  Raport  comp.  Financiar-contabil 

   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local 
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 

           2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea numărului de burse acordate elevilor din unităţile de  
                învăţământ  preuniversitar de stat din comuna Icoana în anul şcolar 2020 -2021  şi  cuantumul  
                acestora  

            - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 
         -  Raport  comp.  Financiar-contabil 

   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local 
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 

           3.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul I  al  
                 anului 2021 
            - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 

         -  Raport  comp.  Financiar-contabil 
   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local 
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 

          4.  Proiect de hotărâre cu privire la  indexarea impozitelor şi taxelor  locale pentru anul fiscal 2022 
            - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 

         -  Raport  comp.  Financiar-contabil 
   - Avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local 
   -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 

             5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 

   Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba in unanimitate .  
D-ul presedinte de sedinta  Stavre Cristea da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : 

            1.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli pentru anul  
2021  
  D-ul Matei Florin-consilier superior in cadrul comp. financiar-contabil da citire 
raportului comp. financiar-contabil. Spune ca a omis sa mentioneze si referatul d-lui Scarlat 
Virgil-consilier superior, cu privire la suma pentru carti funciare necesare in vederea emiterii 
titlurilor de proprietate . 
 D-na primar - punctul sanitar de la Ursoaia se va demola, se va face si acolo un spatiu de 
recreere ca la Icoana, e spatiul cam mic, nu avem alt teren in Ursoaia  

- Intentionam sa facem proiect asfaltare pe strazi secundare, asa cum v-am informat, 
urmeaza sa facem contract de proiectare, pana la autorizatie, va pot informa care sunt 
strazile, pentru cei interesati 
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D-ul Matei Florin – aveti si lista de investitii in materiale, considerata a fi la nivelul de 
01.01.2021 

D-ul State Gheorghe – bugetul este facut frumos 
- Avem venit 38 mld., cheltuieli 45 mld. 
- Considerati ca daca facem toate investitiile, le vom duce si la bun sfarsit acele investitii? 
- Sa ducem la Drumuri si poduri de la fondul de rulment, sa facem asfaltarea la Ursoaia 
D-na primar – avem un proiect de asfaltare la Ursoaia, este o licitatie pe toata lungimea, nu 

mai putem interveni, doar cu pietruire, intretinere 
- Intentia de a face 1 km de drum ar fi ilegala, nici n-ar ajunge banii 
- Incercam sa mai plombam acele gropi 
D-ul State Gheorghe – daca SF-ul isi pierde valabilitatea, vom mai primi bani? 
D-na primar – daca proiectul este licitat, este in regula 
D-ul Miu Valentin – este in lista CNI proiectul, in lista sinteza 
D-na primar- proiectantul a fost in teren, a vazut gropile, se va lua de la diverse si 

neprevazute pentru compensarea cheltuielilor cu acele gropi, prin dispozitie de diriginte santier 
- Domnule State Gheorghe, aveti acelasi punct de vedere cu opozitia? 
D-ul State Gheorghe – nu, avem multe proiecte incepute si nu le terminam 
- Avem 3 SF-uri facute la Ursoaia pana acum 
D-ul Perieteanu Gheorghe- va convine pe unde mergeti in Ursoaia? 
- Mi-ati blocat proiectul impreuna cu Paul Stanescu 
D-ul Miu Florea – asfaltarea de la Ursoaia e doar o parte, trebuia facuta doar in Ursoaia, ati 

facut in Floru sa luati voturi, ati fost dictator, ati facut ce ati vrut 
D-na primar – vom introduce un proiect de hotarare privind excluderea din sala de sedinta a 

celui ce perturba sedinta, d-ul Perieteanu Gheorghe perturba mereu sedinta 
- Am fost invitata la ACOR, s-a discutat despre valabilitatea avizelor, a autorizatiei de 

construire, asta este legislatia, n-am inventat noi nimic 
- Cu canalizarea, ZEUS nu mai este sub licitatie pentru ca au trecut termenele 
- Daca nu avem proiecte intocmite, nu poti avea pretentia sa depunem proiectele, sa 

obtinem finantare 
- Nu se poate asfalta cu bugetul propriu, doar niste reparatii 
D-ul State Gheorghe – parerea ca incepem multe proiecte si nu terminam niciunul este doar 

parerea mea personala 
D-ul Miu Valentin – investitiile noi nu cred ca sunt in concordanta cu nevoile cetatenilor 

(spatiu recreere, gard camin, auto, asfaltare ulite) 
D-na primar – referitor la gard, este ca izolat acolo caminul, trebuie un gard , nu este ok o 

institutie fara gard 
D-ul State Gheorghe – am avut un proiect asfaltare facut de Harrison pentru Ursoaia 
- Am observat ca daca un cetatean aveaaccesate fonduri, exista punctaj pentru aceasta, n-

am invatat nimic din asta 
D-ul Perieteanu Gheorghe – au fost sanse, insa d-na primar si d-ul Paul Stanescu ati blocat 

proiectul  
- Canalizarea, asfaltarea Floru-Serbanesti au fost aprobate tot pe vremea mea 
D-na primar – bateti campii 
D-ul Perieteanu Gheorghe- vor ajunge banii la scoala, la cap. 70, 120 mii lei sunt la 

iluminat? 
D-ul Matei Florin – da, in mare parte 
- La iluminat sunt cei 120 mii lei 
D-ul Perieteanu Gheorghe – intreaba de sumele prinse la cap. 84 iar d-ul contabil Matei 

Florin ii explica repartizarea acelor sume 
- In 28.12.2020 ati spus ca sunt 124000 lei pusi la cap. 65 si 40000 lei pusi la iluminat 

public 
D-ul Matei Florin – s-au dus in fondul de rulment, a fost fond de rulment initial, s-a mai 

cheltuit din el 
D-ul Perieteanu Gheorghe – nu putem fi impotriva investitiilor importante 



3 
 

- Suntem impotriva la cele ce nu sunt absolut necesare, la Ursoaia trebuie asfaltat neaparat 
D-ul Stavre Cristea – conform Codului administrativ, d-ul Perieteanu Gheorghe, veti fi 

sanctionat daca mai vorbiti neintrebat si jigniti 
D-na primar – proiectul de asfaltare a strazilor secundare ar fi din Ursoaia de la Lupu la 

Nuta Valeriu (Vilica), ulita de la d-ul Miu Valentin la d-ul Perieteanu Gheorghe, strada d-lui 
Popescu C-tin, in Icoana de la Rosioru la scoala catre Sorin Moldoveanu, se iese la strada, 
Vedea, Viilor, Ingusta, ulita Aniel, in Floru cele doua uliti in centru, pe Coltului, in poiana 
fantana, Tudor Nicusor, Coman Gheorghe, Coman Iuli, cam asta este traseul, nu am facut 
discriminare, daca a fost o casa izolata, n-am mers pe acolo  

- este suma diferita de la straduta la straduta pentru asfaltare, acum votam doar 
proiectarea 

D-ul presedinte intreaba cine este de acord cu proiectul de hotarare initiat, aflat la pct.1 pe 
ordinea de zi, cu privire la aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli pentru anul  2021, 
5 consilieri sunt pentru acest proiect, 3 consilieri sunt impotriva (State Gheorghe, Popa Liviu, 
Perieteanu Gheorghe) iar  3 consilieri se abtin (Miu Valentin, Popescu C-tin, Veisa Alexe) . 

D-ul contabil Matei Florin – trebuie aprobat bugetul cel tarziu maine, puteti modifica sume 
daca vreti 

D-na primar – trebuie dus bugetul la prefectura 
D-ul Perieteanu Gheorghe – fondul de rulment sa mearga la asfaltare drum Ursoaia 
D-ul Matei Florin – sunt plati deja facute din fondul de rulment 
D-na primar – este o licitatie castigata, nu putem interveni pe acest drum 
- cu banii de la gard sau foisor Ursoaia nu putem face mare lucru, d-le Miu Valentin 
D-ul Veisa Alexandru – consider ca e mai necesar un punct sanitar in Ursoaia decat un 

parculet, de aceea m-am abtinut, se va comenta de catre cetateni 
D-na primar – orice realizare a noastra da rau, credeti dvs. din opozitie 
D-ul Miu Valentin – am depus un juramant, oamenii ne-au adus aici in consiliu 
- care oameni au cerut din Ursoaia loc de joaca? 
D-na primar – oamenii isi doresc asfalt, si eu imi doresc mai mult ca oricine asfalt in 

Ursoaia 
D-ul Miu Valentin – sa schimbam cursul 
D-na primar – am un document semnat, stampilat referitor la fonduri europene, spune ca 

sunt fonduri pentru UAT –uri cu un numar mai mare de 2000 locuitori, la canalizare, poate sa 
depunem pe alta masura 

- pentru comune sunt enumerate in aceasta adresa proiecte care se pot depune (spatii 
cazare cadre didactice, cadre medicale, piste biciclete, iluminat public digital, acces 
elevi educatie-tablete, teren minifotbal, baschet,volei) 

- credeti ca astfel de proiecte sunt necesare comunei ? 
D-ul State Gheorghe – ar merge un teren facut in comuna 
D-na primar – am luat legatura cu un proiectant sa ne faca un astfel de proiect, la o 

eventuala rectificare 
- 1720 persoane am avut pe listele electorale, peste 300 persoane locuiesc in alte 

localitati, v-am explicat ca pierdem miliarde la buget, am facut anunturi sa-si faca 
domiciliul in comuna 

- Ati zis sa nu facem proiecte asfaltare strazi, vi se pare normal ? 
D-ul Perieteanu Gheorghe –la gaze 100 mld am aprobat mai demult, acum sunt 51 mld in 

buget 
D-ul Matei Florin – 51 mld am eu suma in prezent 
D-ul State Gheorghe – cei de la auto, parc, gard sa mearga la drumuri si poduri, ce nu se 

poate finaliza, sa le aprobam, fiind ultima zi 
D-ul Perieteanu Gheorghe – si cei de la modernizare ar trebui mutati 
D-na primar – in conditiile astea, nu supunem la vot bugetul 
- Sumele astea mici de care va legati sunt doar niste motive 
- Cu aceste sume nu se poate realiza asfaltarea la Ursoaia si nu putem interveni (exista 

licitatie) 
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D-ul contabil Matei Florin – neaprobare buget inseamna sistare cote, neplata 
indemnizatii insotitor si altele 

D-ul Miu Florea – daca se face cum propun cei doi consilieri, putem interveni la drum 
D-na primar – numai reparatii, fara plombari 

- Daca facem proiecte nu e bine, daca nu facem nu e bine 
D-ul State Gheroghe – propunem 3 consilieri ceva, nu trebuie sa votam forma actuala 
D-na primar - intreaba telefonic la C.J. Olt si consultant daca poate interveni pe DC98 si 

i se spune ca nu, ca trebuie facut alt proiect  
- Suntem raspunzatori pentru proiectele ce nu s-au aprobat pana acum ? 

D-ul State Gheorghe – eu sunt raspunzator 
D-na primar – cu sumele respective de care va legati, ce sa facem, sa bagam grederul? 

- Prin GAL o sa depunem proiect achizitie buldoexcavator nou 
D-ul Veisa Alexe – eu zic sa nu scoatem achizitie auto, am aprobat sedinta anterioara 
D-na primar – auto trebuie sa fie pana in 1600 cmc si pana in 18000 euro cu TVA 

- Anul trecut 7 primarii au luat auto, anu asta erau 5 primarii inscrise 
D-ul Veisa Alexe – nu cred ca e urgent parcul si gardul 
D-ul Matei Florin – poate fi marita cofinantarea la DC98 eventual 
D-na primar – eu vreau, dar nu fac ceva ilegal, cand am incercat sa facem plombele 

acolo, d-ul Perieteanu Gheorghe ne filma in ras 
Se trece la propuneri de amendamente in conformitate cu art. 138, alin. (12) din Codul 

administrativ : 
D-ul State Gheorghe – sumele de la achizitie auto (pct. 11 din raport comp. fin.-cont), 

gard Camin cultural Floru (pct. 7 din raport), Amenajare spatiu recreere Ursoaia (pct. 6 din 
raport) sa se mute la cap. 84 Drumuri si poduri, asfaltare Ursoaia  . 

D-ul Veisa Alexe - sumele de la gard Camin cultural Floru- 70mii (pct. 7 din raport), 
Amenajare spatiu recreere Ursoaia-25mii (pct. 6 din raport) sa se mute la cap. 84 Drumuri si 
poduri (30 mii la pct.8 din raport, 35 mii la pct. 9 din raport si 30 mii la pct. 10 din raport)   

D-ul Perieteanu Gheorghe – sa dispara ultimile investitii de la pct. 6-11 din raportul 
comp. financiar – contabil . 

 Se supune la vot amendamentul propus de catre d-ul State Gheorghe si se inregistreaza 5 
voturi pentru, 5 voturi impotriva si o abtinere . 

Se supune la vot amendamentul propus de catre d-ul Veisa Alexe si se inregistreaza 6 voturi 
pentru, 5 voturi impotriva . 

Amendamentul d-lui Perieteanu Gheorghe nu se mai supune la vot . 
           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 1 de pe ordinea de zi, cu amendamentul    
d-lui Veisa Alexe si se aproba cu 10 voturi pentru si 1 abtinere (d-ul Perieteanu Gheorghe) 
astfel fiind adoptata hotararea nr. 7 . 
  D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea da citire punctului 2 de pe ordinea de zi : 
           2.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea numărului de burse acordate elevilor din unităţile de  
                învăţământ  preuniversitar de stat din comuna Icoana în anul şcolar 2020 -2021  şi  cuantumul  
                acestora  

 D-na primar – avem referatul d-lui director si adresa conform careia minimul este de 
100 lei/bursa . 

- Banii sunt separati pentru burse 
           D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 2 de pe ordinea de zi  si se aproba cu  
unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 8 . 
 D-ul State Gheorghe – sa-i fie atrasa atentia d-lui director sa le faca acte, sa le dea burse, 
s-au plans la mine ca n-au primit bursa . 
 D-ul Miu Valentin – nu e obligatia nimanui sa le faca dosarele, doar le poate pune in 
vedere, sa-i informeze pe parinti 
 D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste punctul 3 de pe ordinea de zi : 
           3.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul I  al  
                 anului 2021 
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     D-ul contabil Matei Florin – pana la 30.04. se aproba executia bugetara pentru   
trimestrul I 

- Aveti raportul generat de Forexe, se pot utiliza 1/12 din sumele de la cheltuieli din anul 
precedent, chiar depasiri cu aprobarea trezoreriei 

- 75% s-au incasat la venituri 
- Cu 1/12 din cheltuieli ne-am incadrat, la 68.05.10 am cerut in plus 3000 lei/luna si la 

65.02.71 – constructii la scoala, cu suma primita pentru finantare 
D-ul presedinte de sedinta supune la vot  pct. 3 de pe ordinea de zi  si se aproba cu  10 

voturi pentru si 1 impotriva (Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 9 . 
 D-ul presedinte de sedinta Stavre Cristea citeste punctul 4 de pe ordinea de zi : 
          4.  Proiect de hotărâre cu privire la  indexarea impozitelor şi taxelor  locale pentru anul fiscal 2022 

 D-na primar – trebuie sa aprobam aplicarea indicelui de inflatie pentru anul urmator, asa 
prevede legislatia, nu pentru ca vrem noi 

Se supune la vot punctul 4 de pe ordinea de zi, se inregistreaza unanimitate de voturi, 
astfel fiind adoptata hotararea nr. 10  . 

D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
           5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

 D-ul State Gheorghe intreaba daca i se poate pune la dispozitie proiectul cu Harrison, 
ca sa vedem punctajul, sa vedem daca mai putem adauga puncte . 

 D-na primar – a fost pe timpul d-lui Perieteanu, spunea sa ai acces la gara si altele, 
acum proiectul este depus in alta parte (CNI) . 

D-ul State Gheorghe – ar mai fi proiect pe fonduri europene pentru prevenire schimbari 
climatice 

 D-na primar il intreaba pe d-ul Popa Liviu cine a arat langa panourile solare si de ce 
 D-ul Popa Liviu – a mai luat foc iarba, am tras brazde sa nu intre focul 
 D-na primar – ati tras brazde pe terenul d-lui Dumitrescu din Ursoaia si pe terenul 

primariei, vi se pare in regula ? 
- Cel putin o intrebare ati adresat, asa cum ar fi fost frumos? 

D-ul Popa Liviu – lucru rau cred ca n-am facut, brazdele sunt pentru prevenirea 
incendiului 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
                   Preşedinte ,              Întocmit , 

     Stavre Cristea                             Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


